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OR.0012.5.2.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 52/23 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

odbytego w trybie zdalnym w  dniu 23 stycznia 2023 r. godz. 11:00 do 13:20 

pod przewodnictwem Pani Anny Dziuby-Marzec 

 

Obecni on-line na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Drosiński Roman 

2. Dziuba-Marzec Anna – przewodnicząca 

3. Kaftan Sławomir – z-ca przewodniczącej  

4. Paluszek Jerzy 

5. Poznerowicz Krzysztof 

6. Zarębska Maria  

 

Obecni na posiedzeniu: 

Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta, 

Michał Janik - Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego (NPP), 

Bartosz Skupień – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej (GKM), 

Katarzyna Tasarz - Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieluniu, 

Marta Kaczmarek - Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu, 

Bożena Żurek - Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu, 

Tomasz Akulicz - Radny Rady Miejskiej w Wieluniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 48/22 z posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru Gminy Wieluń, obejmującego 

obręb Turów. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków                    

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatne pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla rzeczowego w postaci dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 
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6. Zapoznanie się z informacją dotycząca realizacji na terenie Gminy Wieluń programu 

z działań na rzecz osób powyżej 65 roku życia pod nazwą „Wieluń sprzyja seniorom 

65+” za 2022 rok. 

7. Zapoznanie się z informacją dotycząca realizacji na terenie Gminy Wieluń programu 

z działań na rzecz rodzin wielodzietnych pod nazwą „Wieluń sprzyja rodzinom 3+”; 

za 2022 rok. 

8. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Żłobka Miejskiego w Wieluniu 

za 2022 rok. 

9. Zapoznanie się z informacją z realizacji Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń za 

rok 2022. 

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

11. Wyjazd do Pałacu Taczanowskich w Rudzie. 

12. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała wszystkich 

obecnych. Zapytała, czy ktoś proponuje zmiany do porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. (zał. 

nr 2)?  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole nr 48/22 z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu? Nikt 

się nie zgłosił.  

 

Informacja o sporządzonym protokole została przyjęta przez Komisję. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru Gminy Wieluń, obejmującego obręb Turów. 

(zał. nr 3).  
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytała czym jest teren MW tereny zabudowy wielorodzinnej                                          

i zamieszkania zbiorowego? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że jest to teren po byłym Domu Samotnej Matki                              

i przedszkolu. Urząd chciał w tym budynku urządzić kilka mieszkań komunalnych, dlatego też 

zostały wprowadzone w miejscowym planie takie zapisy, aby można było stworzyć możliwość  

zamieszkania zbiorowego lub wielorodzinnego, w obecnej bryle z ewentualną rozbudową tego 

budynku i umożliwić do celów komunalnych. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec odniosła się do paragrafu 14 punkt 5 zapewnienie 

potrzeb parkingowych. Powiedziała, że tutaj nigdzie nie ma zabudowy wielorodzinnej                          

w parkingach a dalej w treści odwołują się w paragrafie 17 punkcie 3e przy zabudowie 

wielorodzinnej do tego punktu w paragrafie 14 punkt 5. 

 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że w paragrafie 17, jest pod zabudowę wielorodzinną 

zabudowę wielorodzinną jako podstawowe przeznaczenie terenu, usługi jako dopuszczalne 

garaże, budynki gospodarcze jako dopuszczalne przeznaczenie terenu. To odniesiecie jest do 

paragrafu 14 punktu 5 i 6 czyli odniesienie do zabudowy innej niż wielorodzinna. Patrząc na 

wielkość tej działki, ponieważ tam zabudowa wielorodzinna jest tylko na fragmencie tego 

terenu ze względu na to że tył działki jest to boisko i tam jest już zagospodarowanie pod 

infrastrukturę sportową i plac zabaw. Powiedział, że na etapie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego będzie problem z lokalizowaniem miejsc postojowych na 

aktualnej działce przy zachowaniu wymaganych odległości od okien budynku mieszkalnego 

dlatego ma zastosowanie ten paragraf 14 punkt 6.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec powiedziała, że w punkcie 5 nic nie ma o zabudowie 

wielorodzinnej. 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że patrząc na wielkość tej działki usytuowanie 

budynku i spełnienie odległości od okien budynku mieszkalnego nie było możliwości 

zlokalizowania miejsc postojowych dla tej części mieszkalnej.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec dodała że powinno być w punkcie 5 jeszcze  pod punkt 

1- zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna pod jedno stanowisko na mieszkanie. 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział że to zanotuje. 

Radna Maria Zarębska zapytała w nawiązaniu do punktu 5- obiekty biurowe, gastronomiczne, 

czy takie było zapotrzebowanie? Z czego to wynika? 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że są to ogóle ustalenia dla całego terenu.                            

W budownictwie wielkorodzinnym jest możliwość działalności usługowej. Dodał, że w zakresie 

produkcji dopuszczają na tym terenie możliwość drobnej wytwórczości i rzemiosła. 
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała na ile ten plan jest zgodny ze studium? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że procentowo nie narusza on ustaleń 

obowiązującego studium pod kątem tych terenów, na których zostały wyznaczone granice 

obszarów. Dodał, że wojewoda weryfikował projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w zakresie przebiegu granic terenów. Zostało to wskazane i zweryfikowane. 

Wojewoda nie wskazał, żeby jakieś naruszenia miały miejsce w istniejącym studium. To co 

budziło jego wątpliwości zostało poprawione i naniesione na przedstawiony projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec odniosła się do paragrafu 17 punktu 5b- maksymalna 

wysokość zabudowy 10 m. Powiedziała, że nie jest tam nic wspomniane ile musi mieć 

kondygnacji budynek. 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że nie jest wymagane dodawanie ilości kondygnacji 

budynków. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała pod co jest teren A13U? 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że jest to teren OSP oraz przyległy do niego parking. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy teren MW jest terenem Gminy Wieluń? 

Naczelnik NPP Michał Janik Tak. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy Gmina zamierza to sprzedać? 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że kiedyś były takie koncepcje, aby było tam kilka 

mieszkań komunalnych.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytała jakiej klasy są tam gleby? 

Radny Sławomir Kaftan powiedział że klasy 4, 5 i 6. 

Naczelnik NPP Michał Janik dodał, że bliżej Chotowa są gleby klasy 3. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 

Radna Maria Zarębska powiedziała, że koło kaplicy część biologiczno-czynną trzeba będzie 

poprawić autopoprawką. 

Naczelnik NPP Michał Janik zgodził się z Panią Radną Marią Zarębską. 
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Kto to jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru Gminy Wieluń, obejmującego obręb Turów, 

kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 5 głosach za, 1 głosie wstrzymującym się) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia Komisji nr 453/52/22 

stanowi zał. nr 4  do protokołu.   

 

Więcej uwag nie stwierdzono.   

 

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole                            

i w domu” na lata 2019-2023. (zał. nr 5). 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec poprosiła o objaśnienia projektu uchwały                               

w ww. sprawie. 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek poinformowała, że uchwałą 

Rady Miejskiej zmienił się program rządowy „Posiłek w szkole i w domu”. Zmienione zostało 

kryterium, według którego można się ubiegać o tę pomoc, ze 150% do 200%. Dodała, że aby 

ta uchwała była aktualna trzeba zmienić ze 150% do 200%. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała jakie są to kwoty? 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek powiedziała, że kryterium na 

osobę w rodzinie jest 600 zł, a osoby samotnej 766 zł, po zmianach 1200 zł i 1500 zł. Do tych 

kwot można otrzymać następującą pomoc: zasiłek celowy, bądź pomoc w formie posiłku dla 

dzieci i osób dorosłych m.in. starszych i niepełnosprawnych. Aby móc ubiegać się o tę pomoc 

należy spełniać kryterium dochodowe oraz kryteria wynikające z ustawy, np. 

niepełnosprawność, długotrwała choroba. Pomoc jest przyznawana po przeprowadzeniu 

wywiadu. Zaznaczyła, że program finansowany jest z budżetu państwa tj. 70%, z kolei 40%                  

z budżetu gminy, wynika to z ustawy. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy dużo osób korzysta z tego programu? 
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Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek odpowiedziała, że w tamtym 

roku korzystało 288 rodzin, 510 osób, ponad 73% osób było z kryterium. Natomiast 26% było 

powyżej tego progu. Dodała, że w tamtym roku zmieniło się kryterium uprawniające do 

świadczeń oraz wspomniała, że obecnie jest obowiązek funkcjonowania stołówek w szkołach. 

Gmina Wieluń opłacała za obiady w tamtym roku 36 dzieciom, 46 w 2021, 82 w 2020. 

Podkreśliła, że ta liczba spada. Program przewiduje, że w sytuacji, gdy dziecko jest głodne,                

a nie jest ustalona jego sytuacja, dyrektor może zgłosić to dziecko i może  ono skorzystać              

z pomocy doraźnej.  

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały                              

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia Komisji nr 454/52/22 stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

 

Więcej uwag nie stwierdzono.   

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatne pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla rzeczowego w postaci dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

(zał. nr 7). 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatne pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności dla rzeczowego w postaci dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, kto jest przeciw, kto wstrzymał 

się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach za) pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia Komisji nr 455/52/22 stanowi zał. nr 8 do protokołu.   

 

Więcej uwag nie stwierdzono.   
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Punkt 6 

 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą realizacji na terenie Gminy Wieluń programu z działań 

na rzecz osób powyżej 65 roku życia pod nazwą „Wieluń sprzyja seniorom 65+” za 2022 rok. 

(zał. nr 9). 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił. Zapytała na czym polega ten program? Zwróciła uwagę, że wydano 56 kart.  

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek powiedziała, że nie była 

prowadzona kampania promocyjna w radiu, prasie itp. Dodała, że informacja dotycząca 

programu znajduje się na stronie Urzędu Gminy i Facebooku. Podkreśliła również, że przy 

wydarzeniach tj. koncerty mocno zaznaczają, że taki program istnieje, podobnie jak program 

dla rodzin wielodzietnych „Wieluń 3+”, który upoważnia osoby mogące z nich skorzystać do 

zniżek m.in. w wieluńskim kinie.  

 

Radna Maria Zarębska zwróciła uwagę na fakt, iż niektóre osoby uprawnione do zniżek np.               

w kinie nie mogą z nich skorzystać. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zaproponowała, by powstał plakat Komisji Zdrowia                   

i Polityki Społecznej informujący o programie „Wieluń sprzyja seniorom 65+”. 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek przyznała, że Urząd może 

nawiązać współpracę z Wieluńskim Domem Kultury (WDK), aby na słupach WDKu były plakaty 

o możliwości przystąpienia do tego programu oraz informacja w Radiu Ziemi Wieluńskiej. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy liczby jeżeli chodzi o Wieluński Ośrodek 

Sportu i Rekreacji (WOSIR) są rzeczywistymi liczbami, czy są to tylko jakieś szacunki? 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek odpowiedziała, że gdy zwracają 

się do instytucji o podanie danych to proszą o dokładne liczby, ale otrzymują informację                         

z WOSIRu, że jest to „około” więc zapewne są to dane szacowane. Reszta jednostek podaje 

konkretne zestawienia ile osób korzysta ze zniżek. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zaznaczyła, że z biletów „Rodzina 3+” oraz „Wieluń 

sprzyja seniorom 65+” ze zniżek w Muzeum Ziemi Wieluńskiej skorzystało zero osób. Z kolei                          

z ogólnopolskiej karty dedykowanej seniorom, która również jest honorowana w Wieluńskim 

Muzeum ze zniżek zostało sprzedanych 47 biletów normalnych, 58 ulgowych oraz 20 

rodzinnych. Dodała, że warto, było by przystąpić do tego programu. 
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Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek odpowiedziała, że Ministerstwo 

Cyfryzacji zaproponowało Gminie Wieluń podłączenie się do programu działającego na 

zasadzie mObywatel w którym mieszkańcy Gminy Wieluń mieliby dostęp do wszystkich kart 

działających w Urzędzie.  

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec dodała, że więcej wieluńskich instytucji powinno 

honorować ogólnopolską Kartę Dużej Rodziny (KDR). 

 

Pracownik Urzędu Miejskiego w Wieluniu Marta Kaczmarek powiedziała, że wieluńskie kino 

honoruje KDR. Dodała, że KDR dla rodziców jest bezterminowa, natomiast dla dzieci jest 

terminowa. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

 

Komisja zapoznała się z informacją w ww. sprawie. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Punkt 7 

 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą realizacji na terenie Gminy Wieluń programu z działań 

na rzecz rodzin wielodzietnych pod nazwą „Wieluń sprzyja rodzinom 3+”, za 2022 rok. (zał. nr 

10). 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Komisja zapoznała się z informacją w ww. sprawie. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 8 

 

Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Żłobka Miejskiego w Wieluniu za 2022 

rok. (zał. nr 11). 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy jest osoba do której można kierować 

pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 
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Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska odpowiedziała, że w razie jakiś pytań będzie je 

zapisywać, przekaże je do osób odpowiednich do udzielenia odpowiedzi w danej kwestii 

związanej ze Żłobkiem i taką odpowiedź członkowie Komisji uzyskają na piśmie.  

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zaproponowała, aby przejść do następnego punktu,                  

a do tego wrócić za chwilę. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Punkt 9 

 

Zapoznanie się z informacją z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń za rok 2022. (zał. nr 12). 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytała, dlaczego w informacji nie zostały uwzględnione organizacje                      

z terenu Gminy Wieluń, realizujące zadania związane z opieką nad zwierzętami bezdomnymi? 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że co roku jest ta informacja przedstawiona. 

Jest to informacja przedstawiona przez Burmistrza. Dodał, że mogą wystąpić do tych instytucji 

o takie informacje. Jeżeli są inne instytucje niezależne od Burmistrza to wtedy trzeba wystąpić 

z takim wnioskiem. Zaznaczył, że wystąpią o taką informację za zeszły rok i uzupełnią te 

informacje na następną Komisje. 

 

Radny Rady Miejskiej Tomasz Akulicz powiedział, że w przedstawionej informacji jest 

napisane, że pięć 

psów zostało oddanych właścicielom do wyłapania. Zapytał, czy były to psy wyłapane przez 

schronisko? Kto poniósł koszty gmina, czy właściciele tych psów? Czy gmina bądź schronisko 

występowało do właścicieli o jakieś pieniądze od właścicieli? Ile zwierząt wysterylizowanych 

było właścicielskich, a ile bezpańskich?  

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że sprawdzą kryterium dochodowe. Dodał, że to 

sprawdzi. Jeżeli chodzi o te pięć psów, gmina z tego tytułu nie ponosi żadnych kosztów. Koszty 

są po miedzy schroniskiem, a właścicielem psa. Rozdzielenie ile jest zwierząt bezpańskich, a ile 

prywatnych dotyczy wyłącznie kotów. Dodał, że w tym roku Urząd przestępuje do sterylizacji 

i otrzymują fundusze na dodatkowe sterylizacje. Zaznaczył, że w tym roku w porównaniu do 

lat ubiegłych większe środki zostały przeznaczone na sterylizacje i kastracje.  

 

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz powiedział, że jest niski poziom adopcji, że 

tylko dwa psy były wyłapane. 
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Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że wynika to z tego, że były to psy przekazane                

z jednego do drugiego schroniska. To są te, które nie zostały zaadoptowane przez schronisko                             

w Czarnkach. Zaznaczył, że są to zwierzęta które nie są do adopcji, nie nadają się do niej.  

 

Radna Maria Zarębska zapytała jak skończyła się sytuacja ze schroniskiem w Czarnkach? 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że postepowanie zostało umorzone. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy odwoływali się do tego umorzenia? 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień nie.  

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz poprosił o udostepnienie decyzji 

prokuratury wraz z uzasadnieniem. 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że sprawdzali te psy. Dodał, że jedna fundacja 

była zainteresowana zaadoptowaniem tych psów. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja zapoznała się z informacją w ww. sprawie. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 10 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie?  

 

Radny Rady Miejskiej Tomasz Akulicz zapytał jak wygląda sytuacja z mieszkaniami dla 

samotnych matek? 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że sytuacja na rynku mieszkań w Gminie Wieluń 

z roku na rok jest lepsza. Lista oczekujących jest krótsza. Najmniej uzyskują dużych lokali dla 

rodzin 4+, najwięcej mają mieszkań- kawalerek do 35m². Matki z jednym dzieckiem dostają 

mieszkania, pod warunkiem, że zakwalifikowały się na listę. Kryterium dochodowe określa 

uchwała Rady Miejskiej. W kolejnych miesiącach chcą rozszerzyć kryterium dochodowe dla 

mieszkań komunalnych. Co do lokali socjalnych to lista ulega skróceniu, bo liczba osób 

zgłaszających się po te mieszkania zmniejszyła się. Dodał, że gmina nie ma w planach budowy 

nowych mieszkań komunalnych i socjalnych.  

 

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz zapytał, czy w zasobie Gminy są budynki, 

które można przerobić na mieszkania socjalne? 
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Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że był rozpatrywany kiedyś zakup budynku przy 

ul. Joanny Żubr. Dodał, że ten budynek nie spełnia norm do adaptacji na mieszkania 

komunalne. Zaznaczył, że w Turowie można zrobić około czterech, pięciu lokali dla rodzin 

wielorodzinnych. Podkreślił, że o innych budynkach nie ma wiedzy. 

Radny Rady Miejskiej Tomasz Akulicz zapytał, czy często jest tak, że jest przyznany lokal 

socjalny i ktoś tego lokalu ze względu na jego stan nie przyjmuje? 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że to się zdarza w przypadku lokali mieszkalnych, 

gdzie ludzie oczekują jakiegoś standardu. W przypadku lokali socjalnych czegoś takiego nie ma. 

Każdy ten lokal musi spełniać odpowiednie warunki techniczne do zamieszkania. 

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz  zapytał, czy dużo jest lokali w zasobie 

komunalnym których ludzie nie chcą przyjmować? 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień powiedział, że zazwyczaj są to kawalerki zlokalizowane na 

poddaszach w niezbyt atrakcyjnym budynku. 

Radny Rady Miejskiej Tomasz Akulicz zaproponował, żeby może te lokale pozamieniać na 

status mieszkań socjalnych. 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień  odpowiedział, że nie mogą tego zrobić bo podnosi się wtedy 

standard lokalu i wpuszczając do niego osobę gwarantują, że będzie się zadłużała. Większość 

lokali jest z centralnym ogrzewaniem. Bez centralnego ogrzewania są stricte lokalne socjalne 

na części ul. Paderewskiego. Obecnie puste lokale są na ul. Skłodowskiej-Curie i na                          

ul. Paderewskiego. Dodał, że największym minusem była decyzja w latach 2011 i 2012                         

o montażu centralnego ogrzewania w tych budynkach, ale większość z nich są to wspólnoty 

mieszkaniowe i tu decyduje wspólnota mieszkaniowa. 

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz  zapytał ile jest mieszkań socjalnych które 

mają centralne ogrzewanie? 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że żadne, chyba że są to mieszkania w których 

osoby zostali zasiedleni w lokalach socjalnych i ich dochody przekroczyły określone kwoty, bo 

np. uzyskali prawo do emerytury i emerytura pozwala im na najem lokalu mieszkalnego                          

i w ramach własnych środków zrobili sobie takie centralne ogrzewanie. 

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz zapytał czy obecnie żadna rodzina nie 

korzysta z lokalu socjalnego? 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że jest jedna osoba z Domu Dziecka. Umowa 

w najbliższych dniach przekształci się w umowę na czas nieokreślony.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił. Powiedziała, że obecna już jest Pani dyrektor Żłobka Miejskiego w Wieluniu więc 
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teraz wrócą do punktu 8 tj. Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Żłobka 

Miejskiego                              w Wieluniu za 2022 rok. I w tym punkcie będą zadawać pytania. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 8 (c.d) 

 

Zapoznanie się z informacją na temat funkcjonowania Żłobka Miejskiego w Wieluniu za 2022 

rok. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił. Zapytała w związku z tym, że jest napisane, że dzieci są przyjmowane do Żłobka 

w systemie ciągłym, w miarę posiadania wolnych miejsc czy to oznacza, że jest ciągły nabór do 

Żłobka?  

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek odpowiedziała, że jest ciągły nabór do 

Żłobka. Rodzice jeżeli mają taką potrzebę składają wnioski, komisja która została powołana ds. 

naboru na wolne miejsca spotyka się raz w miesiącu lub częściej. Jeżeli jest taka potrzeba 

rozpatrują złożone wnioski i jeżeli dzieci się zakwalifikują na wolne miejsca są przyjmowani 

systematycznie. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała co z 10 miejscami dla dzieci, które mają status 

uchodźcy? 

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek powiedziała, że do września było 10 

takich osób z nadanymi numerami PESEL. Takie miejsca musieli przygotować zgodnie z ustawą 

o dzieciach uchodźców z Ukrainy, która stanowiła o tym, iż te dzieci mogą być przyjmowane              

i nie obowiązuje w ich przypadku limit miejsc. Takich miejsc jest 10 i obecnie w Żłobku jest 10 

dzieci.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec  powiedziała, że w informacji nie ma wyników kontroli. 

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek odpowiedziała, że były trzy kontrole. 

Pierwsza kontrolna zakończyła się w marcu wnioskami pokontrolnymi. Było to omawiane na 

sesji. Druga kontrola była miesiąc później wykonana przez Panią audytor, która 

poinformowała, że zakończyła kontrolę i że jest w trakcie przygotowania protokołu 

pokontrolnego ale protokół jeszcze nie wypłynął. Trzecia kontrola z Urzędu Marszałkowskiego- 

100.000,00 zł musieli zwrócić, dlatego, że zapytanie ofertowe na żywność było niezgodne                     

z założeniami projektu powyżej 50.000,00 zł netto. Dodała, że powinno być to umieszczone                  

w bazie konkurencyjności, a tak się nie stało.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy za to ponosi koszty WANIR (Wielkopolska 

Akademia Nauki i Rozwoju), czy gmina?   
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Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek powiedziała, że aby to rozliczyć WANIR 

jest za to odpowiedzialny. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy osoba, która zawiodła poniosła 

konsekwencje? 

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek odpowiedziała, że należało by dojść 

czy ówczesna Pani dyrektor to zgłosiła, a WANIR nie podjął żadnych działań. Trudno to teraz 

ocenić.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała Pani Sekretarz czy jakieś postępowanie 

wyjaśniające było prowadzone? Kto zawinił i jakie były konsekwencje? 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska odpowiedziała, że nie wie nic na ten temat, 

ponieważ nie zajmowała się tą sprawa. Robiła to Pani Wiceburmistrz, która nie mogła być 

dzisiaj na Komisji. Dodała, że pytanie przekaże Pani Wiceburmistrz. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec  zapytała, co z naborem elektronicznym? 

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek powiedziała, że na ten moment nie ma 

naboru elektronicznego. Dodała, że największy nabór będzie prowadzony we wrześniu, bo 

najwięcej dzieci odejdzie. Każdy wniosek będzie miał nadany numer i rodzic będzie mógł sobie 

zobaczyć na stronie internetowej Żłobka na którym jest miejscu na liście po numerze swojego 

wniosku. Dodała, że na ten moment w Żłobku nie ma żadnego wolnego miejsca.  

Radny Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz zapytał o problem w Żłobku z systemem 

oczyszczania powietrza i klimatyzacji. Zapytał, czy udało się od tej firmy uzyskać świadczenie 

w postaci naprawy tego systemu? Czy to funkcjonuje, a jeśli nie to co z tym będzie dalej? 

Dyrektor Miejskiego Żłobka w Wieluniu Bożena Żurek powiedziała, że była to firma, która 

stwierdziła, że wszystko jest złe i że trzeba to zdemontować i zamontować na nowo. Dodała, 

że inny fachowiec powiedział, że jest to dobrze zrobione. Podkreśliła, że coś jeszcze tam 

naprawiał i teraz wszytko dobrze działa. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec  zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja zapoznała się z informacją w ww. sprawie. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 11 

 

Wyjazd do Pałacu Taczanowskich w Rudzie. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba – Marzec poinformowała, że teraz wszyscy członkowie Komisji 

pojadą teraz do pałacu w Rudzie, ale bez Pani protokólant. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 12 

 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Anna Dziuba – Marzec dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji Zdrowia                          

i  Polityki Społecznej. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

   Przewodnicząca Komisji 

 

     Anna Dziuba-Marzec 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     

 

 

 

 


